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Na przełomie lutego i marca w Wiśle głośno mówiło się o wysokich apartamentowcach,
które miały być wybudowane w sąsiedztwie powstającego obecnie na zboczu Bukowej
hotelu 5-gwiazdkowego. Inwestor, pod wpływem krytyki wiślańskiej społeczności,
postanowił wycofać wniosek dotyczący pozwolenia na budowę. Teraz deklaruje możliwość
podjęcia rozmów z mieszkańcami.

Zbocze Bukowej. Fot. TD/ox.pl

- Tydzień lub dwa tygodnie temu inwestor przekazał mi, że jest gotowy do spotkania z mieszkańcami.
Obecna sytuacja jednak uniemożliwia jego przeprowadzenie, choćby ze względu na restrykcje dotyczące
ilości osób, które mogłyby w nim uczestniczyć. Inwestor ma jednak propozycje, jest gotów nawet
przeprojektować tą drugą część swojej inwestycji - mówił dziś (9.04) burmistrz Wisły Tomasz Bujok na
wideokonferencji prasowej. 

Jak się okazuje, obecnie powstający hotel zyskuję aprobatę niektórych Wiślan. - Przyznam szczerze, że ten
budowany obecnie hotel zaczyna całkiem fajnie wyglądać i to nie jest tylko moje zdanie, bo rozmawiam z
wieloma mieszkańcami, którzy podobnie uważają - dodał Bujok. 
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